
 

Junta de Personal d’Administració i Serveis  

                                                                                                             València a 26 de maig de 2015. 

 

Intervenció del President de Junta de PAS en el punt torn obert de preguntes. 

Agrair la invitació per part del Consell de Govern i del señor Rector. 

Vull dir dos coses: 

La primera es per a reflexionar: 

        La Universitat és una Institució que està composta per tres estaments que han 

d'anar com un asoles: 

1º.- Els estudiants, sense ells no existix la Universitat. 

2º.- El Pdi, sense ells el coneiximent, la investigación i la docencia no existiría i tampoc 

la Universitat. 

3º.- I el Pas, el meu estament, sense el Pas aquesta Universitat seria un Caos. 

La segona cosa señor Rector, es mès reivindicativa: 

        Ahir va haver la primera reunió referent  per tractar la implantació de la carrera 

professional amb la Gerencia i els sindicats representats en la mesa negociadora. 

Després d,aquesta , la conclusió que va haver, va ser de preocupació, sorpresa i 

decepció pel desenvolupament d,aquesta primera reunió. 

Desde el meu lloc de president de Junta de PAS tant els  sindicats com  jo  som 

sabedors que el decret de la Generalitat deixa fora el personal de les universitats 

públiques. 

       Tot i això hem de recordar-li el seu compromís amb el PAS i el compliment de 

l,Acord de Condicions de Treball 2008-2011( que incloia la carrera professional) 

subscrit per la pròpia Universitat i tots els sindicats.    



      Per tant li demanem que faça tot el possible per tal que la carrera professional siga 

una realitat i no ens quedem, com l'any 2011, exclosos d'aquest concepte retributiu. 

 Moltes gràcies  Senyor Rector y membres del Consell de Govern. 

 

 

 

 

Fdo.: Pedro Cabrera Juan. 

President de la Junta de PAS de la  

Universitat de València (Estudi General) 


